
ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ

ΕΡΩΤΗΣΗ

Αθήνα, 12 Μαϊου 2020

Προς τους Υπουργούς:

1. Υγείας, κ. Βασίλη Κικίλια
2. Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων, κ. Ιωάννη Βρούτση

Θέμα: «Θέσπιση ενιαίου κλάδου νοσηλευτικού προσωπικού»

Η Πανελλήνια Συνδικαλιστική Ομοσπονδία Νοσηλευτικού Προσωπικού, 
κατόπιν συνάντησης που είχε με τον Γενικό Γραμματέα Δημόσιας Υγείας, σχετικά με 
τη δημιουργία «κλάδου» για το νοσηλευτικό προσωπικό του ΕΣΥ, πληροφορήθηκε 
ότι πρόθεση του Υπουργείου Υγείας είναι τελικά η ίδρυση δύο ξεχωριστών κλάδων, 
έναν Νοσηλευτών ΠΕ και ΤΕ και έναν ΔΕ Βοηθών Νοσηλευτών με επικείμενη ΠΝΠ 
σχετικά με τον COVID-19.

Το γεγονός αυτό προκάλεσε την ανησυχία και την έντονη δυσαρέσκεια της 
Ομοσπονδίας και των μελών της, καθώς θεωρούν ότι αποτελεί άδικη μεταχείριση 
απέναντι στους Βοηθούς Νοσηλευτές ΔΕ οι οποίοι όλα αυτά τα χρόνια στηρίζουν 
αδιάλειπτα με προσωπικό μόχθο, σθένος και υψηλή αίσθηση  καθήκοντος το Εθνικό 
Σύστημα Υγείας. Ειδικά το τελευταίο διάστημα είναι γεγονός αναμφισβήτητο ότι 
όλο το νοσηλευτικό προσωπικό ανεξαιρέτως βρέθηκε στην πρώτη γραμμή του 
αγώνα στην καταπολέμηση της πανδημίας του COVID -19 και ανταποκρίθηκε επάξια 
και με αυτοθυσία στα καθήκοντά του. Ένας τέτοιος άδικος διαχωρισμός, χωρίς 
κριτήρια, υποβαθμίζει τον ρόλο τους στην αντιμετώπιση της πανδημίας, την 
προσφορά τους στο δημόσιο σύστημα υγείας και λειτουργεί διχαστικά, 
δημιουργώντας άκαιρα και άστοχα ένα επιπλέον πρόβλημα, που θα διαταράξει την 
λειτουργία των νοσοκομείων. 

Επιπλέον, η δημιουργία ενιαίου νοσηλευτικού κλάδου αποτελεί ένα ζήτημα 
που απαιτεί σωστό σχεδιασμό, διαβούλευση με όλους τους εμπλεκόμενους φορείς 
και αποτελεί συναρμοδιότητα πολλών Υπουργείων. 

Δεδομένου ότι η υλοποίηση μίας απόφασης για τη δημιουργία 2 ξεχωριστών 
κλάδων θα προκαλέσει άδικες διακρίσεις και θα εδραιώσει την ανισότητα μεταξύ 
κατηγοριών εργαζομένων που προσφέρουν όλοι τα μέγιστα για τη διαφύλαξη του 
Εθνικού Συστήματος Υγείας και
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Δεδομένου ότι η συμβολή όλων των βαθμίδων αποδεικνύεται καθημερινά 
στους χώρους εργασίας εξίσου καθοριστική και θα πρέπει να προασπιστεί με την 
αναγνώριση του νοσηλευτικού προσωπικού σε κλάδο και χορήγηση ειδικών 
μισθολογικών, βαθμολογικών και κοινωνικοασφαλιστικών δικαιωμάτων στο μέτρο 
των επαγγελματικών προσόντων του καθενός

Ερωτάσθε, κύριοι Υπουργοί:

 Είναι στις προθέσεις σας η δημιουργία ενιαίου κλάδου νοσηλευτικού 
προσωπικού (Νοσηλευτών ΠΕ και ΤΕ, Βοηθών Νοσηλευτών ΔΕ) με σαφώς 
διακριτά επαγγελματικά, βαθμολογικά και μισθολογικά δικαιώματα;

 Ευσταθούν οι πληροφορίες περί ίδρυσης δύο ξεχωριστών κλάδων 
νοσηλευτών και με βάσει ποια κριτήρια; Έχει προηγηθεί διάλογος με τους 
εμπλεκόμενους φορείς; 

 Σκοπεύετε να θεσμοθετήσετε παράλληλα την εκπαίδευση των νοσηλευτών 
ΔΕ, προκειμένου να αναβαθμίσουν και να επικαιροποιήσουν  τις γνώσεις 
τους, να κατοχυρώσουν επαγγελματικά, βαθμολογικά και μισθολογικά 
δικαιώματα και να ενισχύουν ανάλογα τη λειτουργία των νοσοκομείων;

Οι ερωτώντες βουλευτές

Ανδρέας Πουλάς

Γιώργος Μουλκιώτης


